

交通

有關前往「太陽館·度假營」的最新交通安排，請瀏覽客運公司網頁：

<http://www.pitcl.com.hk>.

渡輪服務

海路方面，有冷氣高速雙體客輪，由珀麗灣往返中環 2 號碼頭及荃灣渡輪碼頭，船程分別僅需 25 及 15 分鐘。

巴士服務

陸路方面，有冷氣單層巴士，為您提供由珀麗灣/馬灣往返港鐵青衣站，葵芳新都會廣場，香港國際機場及港鐵荃灣站/港鐵荃灣西站的 4 條穿梭巴士線服務，其中港鐵青衣站及葵芳新都會廣場巴士線更 24 小時不停運作。各線車程*分別僅需約 12 分鐘、18 分鐘、30 分鐘及 18 至 23 分鐘不等。

下車車站：基慧小學

下車後往車尾方向行至街尾，再根據指示牌方向行，就可到達，步行時間約 5-8 分鐘 (詳情請參閱後頁附件)

路線	路線編號
往來珀麗灣及港鐵青衣站	NR330
往來珀麗灣及葵芳新都會廣場	NR332
往來馬灣及港鐵荃灣站	NR331
往來馬灣及港鐵荃灣西站	NR331S
往來珀麗灣及機場 2 號客運大樓	NR334
往來珀麗灣及中環 2 號碼頭*	NR338

*此乃深宵巴士服務

私人車輛進入馬灣特別通告

馬灣路為二十四小時限制車輛區域，車輛包括私家車及旅遊巴士如沒有獲得運輸署發出之禁區許可證將不可駛入，以下除外：

- 旅遊巴: 每日上午 10 時至下午 4 時
- 市區的士: 每日 24 小時
- 貨車: 每日上午 10 時至下午 4 時

詳情請參閱馬灣公園網站：

<http://www.mawanpark.com/chn/transportation.php>

Transportation

For the transportation to Solar Tower • Camp, please refer to the website of the transport company:

<http://www.pitcl.com.hk>.

Ferry Services

A fleet of high-speed double-deck air-conditioned catamarans plying between Park Island and Central with a journey time of about 25 minutes as well as between Park Island and Tsuen Wan with journey time of about 15 minutes.

Bus Services

A fleet of single-deck buses for four shuttle routes: to and from Park Island / Ma Wan among MTR Tsing Yi Station, Kwai Fong Metroplaza, Hong Kong International Airport and MTR Tsuen Wan Station / Tsuen Wan West Station. MTR Tsing Yi Station and Kwai Fong Metroplaza routes are operated round the clock. The journey time *of each route is about 12 minutes, 18 minutes, 30 minutes and 18 to 23 minutes respectively.

Station to get off: Kei Wai Primary School

After getting off the bus, please go downward on the path. At the End of the path, you can see the signage that showing the way to Solar Tower • Camp. (Walking distance approximately will be 5-8 minutes)

Bus Route	Route No.
Park Island <-> MTR Tsing Yi Station	NR330
Park Island <-> Kwai Fong Metroplaza	NR332
Ma Wan <-> MTR Tsuen Wan Station	NR331
Ma Wan <-> MTR Tsuen Wan West Station	NR331S
Park Island <-> Airport Terminal 2	NR334
Park Island <-> Central Pier No.2*	NR338

*This is Overnight Bus Service

Special Note for private vehicles entering Ma Wan

The road connecting Ma Wan Island from Tsing Ma Bridge is a restricted road managed by Government; only vehicles with valid permits issued by Transport Department are allowed except the followings:

- Coach bus: Daily 10:00am to 4:00pm
- Urban taxi: 24 hours
- Goods vehicle: Daily 10:00am to 4:00pm

For more details, please refer to the website of Ma Wan Park:

<http://www.mawanpark.com/eng/transportation.php>

太陽館 • 度假營 Solar Tower • Camp
香港新界馬灣體育路
Tai Yuk Road, Ma Wan, N.T, Hong Kong
Tel: (852) 8201 1122
Fax: (852)2907 1107
E-mail: solar@skhwc.org.hk